
22.09.2020 r. 
Krystian Majewski 
Radny Miasta Konina 

Piotr Korytkowski  
Prezydent Miasta Konina 

 
Interpelacja 

dot. stworzenia specjalnego systemu stypendialnego dla studentów z Białorusi, 
którzy zechcą podjąć naukę w Koninie  

 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 

wszyscy jesteśmy świadkami zmagań Białorusinów, którzy odważnie walczą  

o demokratyzację standardów w swoim państwie. Uważam, że biorąc pod uwagę naszą            

wspólną historię, jesteśmy szczególnie zobowiązani do pomocy tym Białorusinom,         
którzy chcą poznawać kulturę Europy Zachodniej. Pomoc dla Białorusinów zaoferował          

już polski rząd, jednak nic nie stoi na przeszkodzie, żeby samorządy również            
sfinansowały, choćby symboliczną, pomoc dla Białorusinów. Idealną formą pomocy,         

która przyniesie również korzyści dla Konina, jest stworzenie specjalnego systemu          

stypendialnego dla studentów z Białorusi, który zechcą podjąć naukę w Koninie. 
 

Znam pana przywiązanie do wartości demokratycznych. Wielokrotnie publicznie        
deklarował pan, że Konin jest miastem wartym Zachodu. Warto dać dobry przykład.            

Dlatego proszę o publiczną deklarację czy wesprze Pan pomysł utworzenia miejskiego           

funduszu stypendialnego dla studentów z Białorusi, którzy zechcą podjąć naukę  
w Koninie.  

 
Z poważaniem, 

 
 
 


